
ПРОТОКОЛ Ма 107
засідання депутатської комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного розвитку, підприємництва та регуляторної діяльності

Володимир- Волинської міської ради УІІ скликання

18.12.2019 р. 08. 00 год.
Присутні члени комісії:
Коба С.А. - голова комісії, Савельєв М.Г., Принда А.П., Гудим А.Б. (прибув
із запізненням після голосування за порядок денний), Венгер О.М. - члени
к0М1с11

Запрошені:
Матвійчук Я.А., Кулікова Л.В., Ліщук І.С., Свідерський О.М., Томашук І.Г.,

Петрук В.М., Смикалюк О.П., Фіщук В.С., Віслобоков Р.Ю., Клачук О.Г.
Порядок денний:

1. Про бюджет Міста Володимира - Волинського на 2020 рік.
Інформує: Томашук І.Г.

2. Про прийняття делегованих повноважень по медичному обслуговуванню
населення.

Інформує: Клачук О.Г.
3. Про внесення змін та доповнень до Програми покращення
функціонування Центру обслуговування платників Володимир-Волинської
ДПІ Володимир-Волинського управління Головного управління
державної фіскальної служби у Волинській області на 2018-2019 роки
затвердженої рішенням міської ради від 21 .12.2017р. М922/9

Інформує: Демосюк С.О.
СЛУХАЛИ: голову комісії щодо обрання секретарем засідання Принду А.П.,
з огляду на складення повноважень Жуком Я.І.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: обрати секретарем засідання Принду А.П.
СЛУХАЛИ: голову комісії щодо порядку денного засідання комісії з

пропозицією включити до порядку денного питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний.

1. Про бюджет МістаВолодимира - Волинського на 2020 рік.
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А., Савельєв М.Г., Гудим А.Б. із запитаннями щодо
доходів на 2020 рік.
СЛУХАЛИ: Петрука В.М. щодо видатків на галузь освіти на 2020 рік.
ВИСТУПИЛИ: СавельєвМ.Г. із запитанням щодо послуг, які надаєМІ-ІВК.



ЗАПРОПОНУВАЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією
винести позитивне рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести
позитивне рішення.
СЛУХАЛИ: Клачука О.Г. щодо видатків на галузь медицини у 2020 році.
ВИСТУГП/ІЛИ: Коба С.А. з пропозицією зважено підійти доможливих
скорочень в установі.
ЗАПРОПОНУВАЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією
винести позитивне рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» О .

«УТРШАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести
позитивне рішення.
СЛУХАЛИ: Фіщука В.С. щодо ВИДатків на галузь житлово - комунального
господарства та додаткових пропозицій.
ВИСТУГП/ІЛИ:
- Коба С.А., Савельєв М.Г., Венгер О.М., Принда А.П., Гудим А.Б. із
запитаннями щодо суті питання;
- Матвійчук Я.А. із питанням щодо пропорційного розподілу видатків на
витрати комунальних підприємств сфери житлово - комунального
господарства.
ЗАПРОПОНУВАЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією
винести позитивне рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести
позитивне рішення.
СЛУХАЛИ: Ліщук І.С. щодо рішень виконкому, винесених на розгляд сесії.
ЗАПРОПОНУВАЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією
винести позитивне рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести
позитивне рішення.
СавельєвМ.Г. залишив засідання.
СЛУХАЛИ: Смикалюка щодо видатків на галузь соціального захисту
населення та додаткових пропозицій.
ВИСТУПИЛИ:
- Коба С.А., Кулікова Л.В. із запитаннями щодо суті питання.



ЗАПРОПОНУВАЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією
винести позитивне рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести
позитивне рішення.
2. Про прийняття делегованих повноважень по медичному обслуговуванню
населення.
СЛУХАЛИ:Ліщук І.С., Клачука О.Г. шодо суті питання.
ЗАПРОПОНУВАЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією
винести позитивне рішення.

'

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРШ/ІАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести
позитивне рішення.
3. Про внесення змін та доповнень до Програми покращення
функціонування Центру обслуговування платників Володимир-Волинської
ДПІ Володимир-Волинського управління Головного управління
державної фіскальної служби у Волинській області на 2018-2019 роки
затвердженої рішенням міської ради від 21.12.2017р. М922/9.
СЛУХАЛИ:Демосюка С.О. щодо суті питання.
ЗАПРОПОНУВАЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією
винести позитивне рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

((УТРШАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести
позитивне рішення.
1. Про бюджет міста Володимира - Волинського на 2020 рік.
Повернулись до розгляду питання щодо видатків на галузь культури на 2020
рік.
СЛУХАЛИ:Віслобокова Р.Ю. щодо ВИДатків на галузь культури на 2020 рік.
ВИСТУПИЛИ: Принда А.П. із запитанням щодо збереженості цінностей
музейного фонду (ікон ХХІІ - ХУІІ), які були повернуті після реставрації.
ЗАПРОПОНУВАЛИ:
- доручити Віслобокову Р.Ю. провести необхідні обрахунки та підготувати
бюджетний запит щодо виділення коштів, необхідних для облаштування
відповідного приміщення для зберігання цінностей музейного фонду;
- винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести позитивне
рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

((УТРІ/ШАЛИСЯ»0.



ВИРІШИЛИ: винести дане питання на розгляд сесії з рекомендацією винести
позитивне рішення.
СЛУХАЛИ: Матвійчука Я.А. щодо першочергового виділення коштів, які
виникнуть при розподілі вільних залишків, на здійснення ремонту труби
згідно запиту УЖКГіБ.
ЗАПРОПОНУВАЛИ: підтримати дане питання.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРІ/ІМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати дане питання.
4. Різне:
В різному питань не надходило.

Голова комісії
(”Є/%

Коба С.А.

Секретар / Принда А.П.


